
  
 

ــــ؈فة ذاتيـــــــــــــــــــــــســـ   )V .C(  ــــةــــــــــــــــ

   :المعلومات الܨݵصية - 

ــالاســـ -  ــ ــــــــــــــــــــــــــــ ــ ـــــــــــــــــ ــ ــ ــ ــ ــ ـــ   نذير ݯݨوز عقيل    :ـمــــــــــــ
                                                                       27/03/1958 – جبلة  :محل وتارʈخ الولادة - 
  mail.comg@anhajjouz ال؄فيد الالك؅فوɲي:  - 
   0933232892        الɺاتف اݝݰمول:  - 
  الروسية -الانɢل؈قية  : ــاتــــــــــــــــــــــاللغــ - 

  المؤɸلات والشـɺادات العلميـة: - 
تأث؈ف  : الدكتوراهعنوان اطروحة  1992بيلاروسيا  - معɺد ميɴسك الطۗܣ اݍݰكومي-دكتوراه ࡩʏ الف؈قيولوجيا المرضية - 

  الام؅قاز  الداخڴʏ عڴʄ س؈ف وانذار الْڈاب الكبد وȖشمع الكبد
  1989بيلاروسيا  - معɺد ميɴسك الطۗܣ اݍݰكومي-ماجست؈ف ࡩʏ الف؈قيولوجيا المرضية

  1985جامعة دمشق  -إجازة جامعية ࡩʏ الطب الȎشري 
...................................................................................................................................................................................  

  

ــــــــــالمر  -    : والمɺام الإدارʈة العلميــة اتبـــــــ
  2001أستاذ مساعد منذ عام  - 

    

 .2021حتى  2017، ثم منذ أيلول2002- 1997رئيس قسم علم وظائف الأعضاء بين عامي

  .2023-2022رئيس قسم الفيزيولوجيا والأدوية منذ عام  - 

  وحتى تاريخه. -2019المشرف العام للسنة التحضيرية للكليات الطبية في جامعة تشرين منذ عام  - 

 .وحتى تاريخه 2019في كلية الطب منذ عام  رئيس وحدة ضمان الجودة - 

  وحتى تاريخه. 1997عضو مجلس كلية الطب منذ عام  - 

 .2015أول تشرين- 2007معاون المدير العام لمشفى الأسد الجامعي باللاذقية أيار  - 

 .2015معاون المدير العام لمشفى تشرين باللاذقية منذ تشرين أول - 

  النشر والخبرات العلمية: 

  العديد من المقالات

  ا

  الرؤʈا: - 
  التعلم مدى اݍݰياة وȖعليم التعلم مدى اݍݰياة

  

  الاسم                                                                                   
  عقيل نذير ݯݨوز                                                                                  

  
  



  
 

  
  

(CV)  
 

  
 Personal Information: 

  

  

‐ Name:  Akil Nazeer Hajjouz 

‐ E-mail anhjjouz@gmail.com 

‐ Mobile: 0933232892 

‐ Languages: English –Russian language 

 Qualifications and Academic Background: 
‐ Bachelor In Medicine , Damascus, Syria , 1985 

‐ Master Degree in Pathophysiology, Minsk Medical Institute, Belarus, 1989  

‐ PhD in Pathophysiology Minsk Medical Institute, Belarus, 1992 

 Academic ranks and administrative tasks 
Associate Professor 
‐ Head of the Department of Physiology between 1997-2002, then from September 2017 until 2021. 

‐ - Head of the Department of Physiology & Phamacology since 2022-2023. 

‐ - General Supervisor of the preparatory year for medical faculties at Tishreen University from 2019 - 

to date. 

‐ Head of the Quality Assurance Unit at the College of Medicine from 2019 to date. 

‐ - Member of the College of Medicine Council from 1997 to date. 

‐ - Assistant Director General for Medical Affairs of Al-Assad University Hospital in Lattakia, May 

2007-October 2015. 

‐ - Assistant Director General for Medical Affairs of Tishreen Hospital in Lattakia since October 

2015-October 2017 

 Publications and Scientific Work:  

‐ Physiology book for students of the Faculty of Physical Education, Tishreen University. 

‐ - Anatomy and Physiology book for students of the Faculty of Pharmacy, Tishreen University. 

‐ Pathophysiology   book for students of the Faculty of Medicine, Tishreen University. 

‐ - Physiology book for students of the Faculty of Education, Department of Classroom Teacher, Tishreen University. 

‐ Physiology  book for students of the Faculty of Medicine, Tishreen University. 

‐ Physiology  tbook for students of the Faculty of Medicine, Al-Andalus University. 

‐ - Book in Russian (Chronic biliary and transgenic liver damage) 2004 Minsk. 

 Vision: Lifelong learning and lifelong learning education 
 



  
 

Dr. Akil Hajjouz 

 

  


